
Bestyrelsesmøde - Holbæk Bådelaug  
Tirsdag den 5. november 2019 kl. 19.00 

 

Dagsorden: 

 

1) Godkendelse af dagsorden og gennemgang af seneste referat. 

OK 

 

2) Økonomi v. Torben. 

Status på økonomien og medlemstallet. 

Balance kr. 518.171,95 – Medlemstal 175 

 

3) Nyt fra formanden og udvalgene 

Formanden:  

Fiskehytterne. Hvornår er de nye hytter klar til levering? Kommer i januar (2 stk).  

Hvordan fjerner vi de gamle hytter? Lidt snak om, hvorvidt de gl. hytter er boltet fast i underlaget. 

Kan de flyttes over på P-pladsen så de kan tømmes efter de nye er kommet. 

Belysning mellem hytterne? 

Hvordan opsætter vi de to nye hytter? Fundablokke eller de gamle sveller? 

 

Lokalplanen for havneområdet – hvad gør vi for at sætte fart på processen? 

Samarbejdet mellem klubberne på havnen fungerer upåklageligt. Det går dog for langsomt. 

Vi venter stadig!!! Vores kontrakt udløber om et år. Så overgår vi til et-årig kontrakt, hvilket ikke er 

tilfredsstillende! 

Fiskerihavnen, flydebroen – skal de også have pladser sammen med os? 

Per holder kontakten til både kommunen og de øvrige foreninger, men vi er ved at blive utålmodige. 

Vi flytter ikke før landpladsen er klar til os! 

 

Landplads:  

Status på arbejdslørdag, deltagelsen og de sidste opgaver. Stor tilfredshed, både med indsatser og 

med traktementet. 

Det står ikke nogen både, som skal fjernes. Hip, Hip… 

 

Klubhus:  

Vi vil gerne have flere medlemmer til klubhusudvalget. Hvad gør vi?  

Jens, Per og Poul ønsker at træde ud efter mange år. Meget ærgerligt. De har lavet et fint stykke 

arbejde!!! 

Per skriver i Maagen efter nye ”frivillige” – og på hjemmesiden. 

 



 

 

Arrangementer i klubhuset. 

 

Kurser: 

Førstehjælp i samarbejde med kajakklubben. 

Vi deltager gerne. 

El-om bord kommer i løbet af vinteren. 

 

Maagen:  

Næste nummer. Primo januar. 

 

Havneudvalg:  

Overblik over bådpladser og ansøgere. 

 

Evt.  

 


